



**INTERNATIONAL ASSOCIATION OF JUDGES  
UNION INTERNATIONALE DES MAGISTRATS  
UNIÓN INTERNACIONAL DE MAGISTRADOS  
INTERNATIONALE VEREINIGUNG DER RICHTER  
UNIONE INTERNAZIONALE DEI MAGISTRATI**

**PALAZZO DI GIUSTIZIA - PIAZZA CAVOUR - 00193 ROMA - ITALY**

May 13, 2020

**To the member Associations of the IAJ**

Dear Colleagues,

The impact of COVID-19 has, as you know, prevented us from meeting in Costa Rica later this year as had been approved by Central Council. The **Costa Rica Association** has offered to host its meeting in **September 2021** in place of 2020. The **Israeli Delegation** has, for its part, generously agreed to host in **2022** to accommodate Costa Rica hosting in 2021 rather than 2020.

The Presidency Committee is grateful to these delegations for having been so flexible in these very difficult times. Central Council will need formally to ratify the effective deferral by one year of each of the decisions taken in Kazakhstan with respect to the meetings proposed in Costa Rica and Israel.

We are pleased also at this stage to inform you that the **Association of Taiwan** has offered to host the meeting in **2023**. The Presidency Committee is due to meet on 5 June to recommend to Central Council the deferral of the 2020 and 2021 meetings as indicated above and the holding of the meeting in Taiwan in 2023.

Thank you for your attention!

Best regards

Tony Pagone  
President of the IAJ

Giacomo Oberto  
Secretary General of the IAJ



**INTERNATIONAL ASSOCIATION OF JUDGES  
UNION INTERNATIONALE DES MAGISTRATS  
UNIÓN INTERNACIONAL DE MAGISTRADOS  
INTERNATIONALE VEREINIGUNG DER RICHTER  
UNIONE INTERNAZIONALE DEI MAGISTRATI**

**PALAZZO DI GIUSTIZIA - PIAZZA CAVOUR - 00193 ROMA - ITALY**

13 Mai 2020

### Aux Associations membres de l'UIM

Chers collègues,

L'impact du COVID-19, comme vous le savez, va nous empêcher de nous réunir au Costa Rica vers la fin de cette année, selon la décision qui avait été prise par le Conseil Central. **L'Association du Costa Rica** a proposé d'abriter cette réunion en **septembre 2021** au lieu de 2020. La **délégation israélienne** a, pour sa part, généreusement accepté d'organiser la réunion annuelle en **2022** pour permettre au Costa Rica de l'organiser en 2021, au lieu de 2020.

Le Comité de la Présidence remercie ces délégations d'avoir été si disponibles en ces temps très difficiles. Le Conseil Central devra officiellement ratifier le report d'un an de l'exécution des décisions qui avaient été adoptées au Kazakhstan pour ce qui est des réunions au Costa Rica et en Israël.

Nous sommes également heureux à ce stade de vous informer que **l'Association de Taiwan** a proposé d'accueillir la réunion annuelle en **2023**. Le Comité de la Présidence doit se réunir le 5 juin pour recommander au Conseil Central le report des réunions de 2020 et 2021, comme indiqué ci-dessus et la tenue de la réunion à Taïwan en 2023.

Merci pour votre attention !

Sincères salutations

Tony Pagone  
Président de l'UIM

Giacomo Oberto  
Secrétaire Général de l'UIM